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課程簡介 Course Introduction 

對於想要深入瞭解葡萄酒世界的人，此資格認證課程可令學員詳細瞭解葡萄種植和葡萄酒釀造。完

成本課程後，學員將能夠準確地評估葡萄酒，並根據自己的理解自信地向別人介紹葡萄酒的風格和

品質。 

For individuals seeking to delve deeper into the world of wines, this qualification provides a detailed 

understanding of grape growing and wine making. Upon completion students will be able to assess wines 

accurately, and use your understanding to confidently explain wine style and quality. 
 
課程大綱 Course Outlines 

第 1 單元： 

 葡萄酒釀造的關鍵因素：地理位置、葡萄種植、釀造、熟成和裝瓶 

 這些關鍵因素如何影響以下各類葡萄酒的主要特徵  

 世界各國主要的靜止葡萄酒 

 世界各國主要的起泡葡萄酒 

 世界各國主要的加強葡萄酒 

 如何應用您的理解介紹葡萄酒的風格和品質 

Unit 1: 

 The key factors in the production of wine: location, grape growing, winemaking, maturation and bottling 

 How these key factors influence the key characteristics of the principal?  

 still wines of the world 

 sparkling wines of the world 

 fortified wines of the world 

 How to apply your understanding to explain wine style and quality 

 

第 2 單元： 

如何使用 WSET 第三級系統品酒方法
®
 (SAT) 品嘗葡萄酒、描述其特徵並評估其品質 

Unit 2: 



 50 道選擇題  

 4



 

* 報名注意事項 Enrollment Notes * 

報名時間：星期一至五(9:00 - 20:00)、星期六(9:00 - 13:00) [公眾假期除外]  

Operation hours: Monday to Friday (9:00 – 20:00) ; Saturday (9:00 - 13:00) [Close at Public Holidays] 

1. 首次報讀本院短期課程者，請先登入網上報名系統（網址：https://scs.must.edu.mo/oasc/PersonalInfo.do）或掃瞄以下的

QR Code，選擇 <旅館及餐飲業> 類別，預先登記個人資料（不需上傳身份證），填妥資料後，帶備身份證正、副本

及相片 1 張至本院辦理報名。 
For those who enroll for our courses for the first time, please go to https://scs.must.edu.mo/oasc/PersonalInfo.do or scan the QR 
Code below, choose the category of <Hospitality & Catering Industry> , and input personal information (no need to upload 
ID copy). After registration online successfully, please come to our school to make payment. You should bring along with your 
ID card and copy, and a passport size photo.  

 
2. 報讀者可以現金/本票或劃線支票（抬頭請寫“澳門科技大學持續教育學院”或“SCHOOL OF CONTINUING STUDIES 

MACAU UNIV. OF SCIENCE AND TECHNOLOGY”）繳付學費及材料費，現金收費上限為澳門幣/港幣 5,000 元。 
Tuition fee and materials fee (if any) should be paid by cash or by cheque/Cashier Order (Please make payable to“SCHOOL 
OF CONTINUING STUDIES MACAU UNIV. OF SCIENCE AND TECHNOLOGY”). Cash is accepted for payment of 
not more than MOP5,000. 

 
3. 所有費用一經繳交，恕不退還（本院取消開辦該課程除外）或轉讓。 


